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Esityslistan kohta 6 
  
  
Sipoon Sivistysvaliokunnan kokouksessa 7.5.2024 esityslistan kohdassa 8. esitetään 
palveluverkkosuunnitelma lähetettäväksi eteenpäin kunnanhallitukselle sekä valtuustolle. Selvityksesssä 
todetaan selvästi oppilasmäärän vähenevän n. 600 oppilaspaikan verran vuosikymmenen loppuun 
mennessä. Vaikka tämä on arvio, määrä voi olla pienempi mutta vastaavasti myös suurempi. Samassa 
kokouksessa kohdassa 6. Esitetään lausunto Söderkulla skolanin hankesuunnitelman edistämiseksi. 
Lausunnossa ei huomioida riittävästi palveluverkkoselvityksen antamia tuloksia. Myöskään ei huomioida 
mahdollisuuksia erityisjärjetelyille, joilla olisi mahdollista järjestää koulutoimet kunnes oppilsmäärän 
pienentyessä nykyiset tilat ovat riittävät. Tästä esimerkkinä esityslistan kohta 13. 
  
Söderkulla skolanin hanke yhtäaikaisesti Miilin liikuntahallin laajennuksen kanssa asettaa kuntataloudelle 
merkittävän lisäpaineen jonka tuloksena meillä on vuosikymmenen lopulla kaksi kallista sekä 
ylläpitokustannuksiltaan merkittävää koulurakennusta vierekkäin. Kaikkien indikaattorien mukaan 
täyttöaste kummassakin olisi noin puolet kapasiteetista. 
  
Vastuullisena kuntapäättäjänä sekä Sivistysvaliokunnan jäsenenä en katso voivani nimelläni allekirjoittaa 
Söderkulla skolanin edistämistä puoltavaa lausuntoa ja samaan aikaan hyväksyä selvitystä, joka osoittaa 
koulun tarpeettomuuden. 
  
Esitän eriävän mielipiteen Sivistyslautakunnan kokouksen 7.5.2024 asianumeroon 6. 
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